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PLUS ATM CHIP CARD ENROLMENT FORM (For Integrated Account)
PLUS自動櫃員機晶片卡登記表格（綜合理財戶口）
To: The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited
致：香港上海滙豐銀行有限公司

Date
日期  

D D M M Y Y Y Y

Note 注意：1. Please tick where applicable. 請在適當的地方加上剔號。         
2. Integrated Account can only be added to HSBC Premier/HSBC One/Personal Integrated Account ATM card.
綜合理財戶口只可附加於滙豐卓越理財／滙豐One／個人綜合理財戶口自動櫃員機卡。
3.Your request will normally be processed within 4 working days (excluding Saturday, Sunday and public holiday) upon receipt of your form.
在一般情況下，本行將在收到您的申請表後四個工作天內（不包括星期六、日及公衆假期）處理您的申請。
4.Please send the completed form to The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited, PO Box 72677, Kowloon Central Post Office, Kowloon, Hong Kong or return the 
completed form to any branch in Hong Kong.
請把填妥的表格寄回九龍中央郵政總局信箱72677號，香港上海滙豐銀行有限公司或交回任何一間香港的分行。

Personal Information 個人資料
Cardholder’s Full Name (in Block Letters) 持卡人全名（用正楷填寫） Contact Telephone Number 聯絡電話號碼

Identification Document Details 身分證明文件資料

Type      (I) Hong Kong Identity Card (P) Passport (O) Others:
種類  香港身份證 護照 其他 

Number 
號碼

ATM card Enrolment 自動櫃員機卡登記

Primary Account 基本戶口 

Note 注意：You must fill in the HKD current account number under your integrated account        
(the  last 3 digits of the HKD current account is 001).  
 必須寫入您的綜合理財戶口內的港元往來戶口號碼（戶口號碼最後3 
 個數字為001）

Integrated Account Type     HSBC Premier    HSBC One  
綜合理財戶口類別 : 滙豐卓越理財  滙豐One

 Personal Integrated Account
個人綜合理財戶口

Note 注意：Integrated Account Type must be selected to process the application.  
綜合理財戶口類別必須選擇以處理申請。

Additional Account(s) 附屬戶口

Second Account 第二戶口 : 螢幕顯示所用的語文為（不適用於簡易櫃員機服務）
(2) Chinese 中文 

(Only Chinese language on screen provided 只提供中文螢幕顯示)

Note 注意： “Third Account”.

 Easy ATM 簡易櫃員機服務

 “Second Account”

Third Account 第三戶口 :     

Language On Screen (not applicable to Easy ATM)   (1) English 英文 

當申請PLUS自動櫃員機晶片卡時，閣下綜合港元儲蓄戶口必須填寫入「第二戶口」內。如客戶持有其他戶口，可填寫入「第三戶口」內。 

New Card to be Collected at 新卡將於   Branch. 分行領取。 Branch No. 分行號碼  

Hong Kong Jockey Club Cash Voucher Purchase Facility 購買香港賽馬會現金券便利              Required 需要           Not Required 不需要 

Note 注意：The Hong Kong Jockey Club Cash Voucher Purchase Facility is an EPS debit facility and is subject to the EPS daily transaction limit, which is published from time to time in the
ATM card User’s Guide. 
 購買香港賽馬會現金券須透過「易辦事」電子轉賬服務進行，故受到每日交易限額的限制，該限額已刊登於自動櫃員機卡使用手冊，本行並有權隨時更改。

Declaration and Signature 聲明及簽署

I hereby authorise and request The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited to issue to me an Automated Teller Machine card (the ATM card).  
I confirm that the information given above is correct and complete, and authorise you to confirm this from any source you may choose. I have read and 
understand the ATM card Terms and Conditions of The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited and agree to be governed by them.
本人現授權及要求香港上海滙豐銀行有限公司發給本人自動櫃員機卡乙張。本人證實上述資料乃屬正確及完整，並授權貴行可向任何方面查證。本人經細閱及明白
香港上海滙豐銀行有限公司的自動櫃員機卡的條款，並同意接受該等條款所約束。

Cardholder’s Signature 持卡人簽署

For Bank Use Only 銀行專用

  ID Checked           or             Signature Verified

Initial: 

Authorised Signature and Branch Chop

Staff ID  

001

0544368
Typewritten Text

0544368
Typewritten Text
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